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Številka:900-2/2015 
Datum:12.03.2015
 
 

Z A P I S N I K 
4. redne seje Občinskega sveta Občine Makole (v nadaljevanju sveta), 
ki je bila dne 12.03.2015 v prostorih sejne sobe Občine Makole. 
 
Sejo je sklical župan Občine Makole g. Franc Majcen in se je pričela ob 17.00 uri. 
 
Prisotni:  

• Župan: Franc Majcen 
• Člani sveta: Andrej Gaberc, Štefka Skledar, Zdravko Krošl, , Alojz Gorčenko, Marjan Dovar, Marko 

Vtič, Ladislav Drosk, Franc Skledar, Uroš Veilguni. Primož Babšek 
• Odsotni: Vinko Kodrič 
• Mediji: Mojca Vtič, Bojan Sinič, Franc Kociper, Milan Sternad 
• Drugi: Igor Erker, Vanja Šimenko, Bojan Radinja, Lukec Ilek, Boštjan Gril 

 
 
K 1. točki dnevnega reda 
Župan pozdravil vse prisotne. 
Na začetku seje je prisotnih 10 članov sveta.  Opravičil se je Vinko Kodrič. Svet je sklepčen. 
 
 
 
K 2. točki dnevnega reda 
 
 
Župan je v vabilu na sejo podal sledeči predlog dnevnega reda: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Določitev dnevnega reda 3. redne seje sveta 
3. Potrditev zapisnika 2. redne seje sveta 
4. Proračun Občine Makole za leto 2015 
5. Pravilnik o spremembah Pravilnika o višini in načinu določanja plač oziroma plačil za opravljane 

funkcije funkcionarjem, sejnin članom delovnih teles občinskega sveta in drugih organov Občine 
Makole ter o povračilih stroškov 

6. Odlok o spremembi in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Lekarna Slovenska Bistrica 
7. Program ljubiteljske kulture občine Makole za leto 2015 
8. Letni program športa Občine Makole za leto 2015 
9. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega   koncepta in 

njihovih učinkih 
10. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 
11. Razno 

- Preoblikovanje pošte 
 
Župan je predlagal, da se dnevni red pod točko razno dopolni s točkama 

- Izvajanje nujne medicinske pomoči 
- Predlog Društva za razvoj in mladino Makole 
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Dnevni red s sprejeto spremembo je dan na glasovanje. 
10 glasov ZA,  0 glasov PROTI. Dnevni red je soglasno sprejet 
 
Zaradi udeležbe gostov, je Župan predlagal, da se točki Preoblikovanje pošte in Predlog Društva za razvoj in 
mladino Makole obravnavata takoj. 
 
 
Preoblikovanje pošte 
 
Župan predal besedo g. Bojanu Radinji in ga zaprosil, da predstavi načrte Pošte Slovenije. 
 
Bojan Radinja povedal, da vodi projekt optimizacije poslovanja Pošte Slovenije. Ne želijo se umakniti iz 
slovenskih krajev, ampak gredo v drug model – pogodbeno pošto. Pri tem modelu Pošta skuša najti 
partnerja, ki mu lahko zaupa, partner opravlja storitve na njen račun. Zaželeno je, da gre za partnerja, ki že 
ima nekaj časa svojo dejavnost, lahko tudi občina, trgovina, lekarna... Pošta v postopku zbira ponudbe, nato 
po naprej znanih kriterijih izberejo najugodnejšega. Preoblikovanje ni korak k ukinitvi pošte, k zaprtju bi 
morale dati soglasje državne agencije. S pogodbeno pošto gre za bolj stabilno delovanje. Pomembno je, da 
prevzame pošto partner, ki že ima osnovno dejavnost, poštne storitve pa zanj predstavljajo le dodatek. 
 
Nadalje je povedal, da je sedaj že 81 pošt preobliokovanih. Cilje je da se preoblikuje dve tretjini vseh pošt. 
Opozoril je, da so klasične poštne storitve so v upadanju. 
 
Marko Vtič je vprašal kaj je v primeru, če se ne najde pogodbenega partnerja. 
Bojan Radinja  je odvrnil, da v prvem trenutku nič, kasneje pa je lahko sprejeta kakšna druga rešitev. Če 
pogodbeni partner preneha z delovanjem, mora pošta najti drugega ali pa izvajanje povrniti v prvotno stanje. 
 
Marjan Dovar je menil, da bi morala pošta nuditi tudi druge storitve. 
Bojan Radinja je odvrnil, da so vse pošte polne drugega blaga in, da so to spodbujali. 
 
Marko Vtič je menil, da je padec prometa bil tudi zaradi problematike odpiralnega časa. 
Bojan Radinja je povedal, da so pred tem projektom, izvajali projekt prilagoditve delovnega časa. Skrajšal se 
je delovni čas, omogočili pa so dostopnost zjutraj in popoldne. Koriščenje storitev pa upadajo tudi na poštah 
ki so odprte cel dan. 
 
 
Alojz Gorčenko je vprašal kdaj se terminsko to namerava izvesti in ali so že našli kakšnega interesenta v 
Makolah. 
Bojan Radinja je povedal, da naj bi vil prehod izveden v roku 5 mesecev. Javila sta se 2 interesenta, oba bi 
opravljala posle v sedanjih prostorih pošte. 
 
Župan je vprašal kaj so prednosti prehoda na pogodbeno pošto 
Bojan Radinja je dejal, da je v vseh dosedanjih primerih novi delovni čas daljši od  delovnega čas obstoječe 
pošte. S tem se poveča dostopnost. Korist pa je tudi v zaslužek za lokalnega partnerja in v prihranku za 
pošto. 
 
Alojz Gorčenko je menil, da se bo dostopnost zmanjšala. Je proti takšnemu preoblikovanju. 
Bojan Radinja je pojasnil, da se dostava poštnih pošiljk ne spremeni, ampak ostane v domeni pošte. Za 
kakovost storitev je odgovorna Pošta Slovenije, ne pogodbenik. 
 
Štefka Skledar je vprašala ali lahko občinski svet sprejme kakšno mnenje.  
Bojan Radinja je povedal, da občina lahko poda mnenje, ki pa ni zavezujoče. 
 
Marjan Dovar je menil, da naj se pripravi mnenje do naslednje seje. 
 
Andrej Gaberc je menil, da bi lahko to šlo z lekarno skupaj. S tem bi bilo oboje dalj časa odprto. 
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Bojan Radinja je še povedal, da do sedaj še niso imeli odpovedi s strani partnerja, Pošta je odpovedala 
enemu izvajalcu, z enim pa so sklenili sporazumno prekinitev. 
 
Predlog Društva za razvoj in mladino Makole 
 
Župan je prebral pobudo glede postavitve reflektorjev za športno igrišče. Župan je nato predal besedo še Ilek 
Lukec-u. 
 
Lukec Ilek je pojasnil, da gre pri predlogu le za nakup stebrov za reflektorje, vse ostalo preko sponzorstva. 
Zadeva je dogovorjena tudi s šolo. 
 
Alojz Gorčenko je vprašal, ali je že pridobljen predračun  za stebre. 
Lukec Ilek je povedal, da je cena približno 300 EUR. Priključek se bo izvedel na šolsko odjemno mesto. 
Potrebna je postavitev 4 stebrov in 8 reflektorjev. 
 
Andrej Gaberc je menil, da se poleti do desete ure zvečer ure da igrati. Po deseti bi pa moral biti mir. 
Lukec Ilek  je pojasnil, da je razsvetljava potrebna tudi za organiziranje turnirjev. 
 
Primož Babšek je izrazil mnenje, da  imajo vse občine javno razsvetljavo na igriščih. 
Marjan Dovar je  menil, da treba to vzpodbuditi. 
Uroš Veilguni se je strinjal, da se svetniki za to odrečejo eni sejnini. 
 
Zdravko Krošl je dejal, da se strinja, če bodo dali vsi. 
 
 
K 3. točki dnevnega reda 
 
 
Župan je podal zapisnik 3. redne seje v razpravo.  Razprave ni bilo. 
 
Župan je podal zapisnik 3. redne seje v potrditev. 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Zapisnik 3. redne seje je soglasno potrjen. 
 
 
K 4. točki dnevnega reda 
 
Župan je povedal, da so svetniki vložili 2 amandmaja, 1 amandma je vložil župan. Župan je prav tako vložil 1 
amandma na amandma. 
 
Župan je prosil predsednike posameznih odborov, da predstavijo pripombe na odborih. 
 
Franci Skledar je podal stališče odbora za družbene dejavnosti 
 
Alojz Gorčenko je povedal, da je  Odbor za gospodarstvo in finance sprejel dva sklepa, s katerima  predlaga 
sprejem proračuna z amandmaji ter, da se glede javne razsvetljave pripravi pregled že pripravljenih 
projektov. 
 
Zdravko Krošl  je povedal, da se Odbor za okolje, prostor in gospodarsko infrastrukturo strinja s sprejemom 
proračuna, razen kjer so bili vloženi amandmaji. 
 
Marjan Dovar je povedal, da se Odbor za zaščito in reševanje strinja s sprejemom proračuna 
 
Župan je predstavil še pripombe iz javne razgrnitve. 
 
Župan je nato predstavil amandma na amandma glede postavke 10311. Nato je odprl razpravo. 
 
Franci Skledar je vprašal kakšen je delež občine pri sofinanciranju javnih del. 
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Števka Skledar je preostale svetnike povabila na dvorec Štatenberg. Meni, da naj se amandma na 
amandma, ter s tem sofinanciranje javnih del Zeleni turistični kooperativi Štatenberg se naj potrdi. To 
predstavlja dve delovni mesti. 
 
Andrej Gaberc je povedal, da je vložil amandma in se ne strinja z sofinanciranjem 
 
Marko Vtič je dejal, da so ga njegovi volivci opozorili, da ne sme niti pomisliti, da to podpre. 
 
Franci Skledar je izrazil mnenje, da občina s tem vlaga v dvorec Štatenberg, ki je v privatni lasti. 
 
Župan je odvrnil, da dvorec leži na območju makolske občine in bo zmeraj imel neko vlogo v tem prostoru. 
 
Štefka Skledar je  povedala, da je turistično društvo vložilo veliko prostovoljnih ur. 
 
Zdravko Krošl je dejal, da spoštuje turistično društvo, tega pa ne more podpreti. Javni delavci bi lahko bili 
zaposleni na drugih področjih. 
 
Primož Babšek je izrazil mnenje, da 5.000 EUR za dva zaposlena ni takšen denar. 
 
Uroš Veilguni je menil, da če je že prejšniji župan to podpiral, bi jim morali dati možnost. 
 
Alojz Gorčenko je povedal, da ne podpira amandma na amandma. Ključen razlog zato je, da se je znižalo 
financiranje občin s strani države. Problem pa predstavlja tudi oseba, ki bo tam zaposlena. Turistični društvi 
sta v celoti zadosti. Potrebno se je dogovoriti tudi z lastnikom dvorca glede obnove. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Sprejme se amandma na amandma: 
Postavka 010311 – Javna dela ostane nespremenjena na 12.000 EUR. 

 
3 glasovi ZA, 4 glasovi PROTI. Sklep ni sprejet. 
 
 
 
Župan je nato podal amandma na  postavko 010311-Javna dela v razpravo. Ni razprave. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Sprejme se amandma na predlog proračuna Občine Makole:  
Postavka  »010311-Javna dela« se na kontu 413300-Tekoči transferi neprofitnim organizacijam in 
ustanovam zmanjša za 5.000 EUR. Znesek 5.000 EUR se prerazporedi na postavko »013222 – 
Upravljanje in tekoče vzdrževanje lokalnih cest«. 

  
6 glasov ZA, 3 glasovi PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
Župan je podal amandma na postavko 013241-Tekoče in investicijsko vzdrževanje in novogradnje cestne 
razsvetljave v razpravo. 
 
Marjan Dovar je izrazil mnenje, da bi se moralo zagotoviti dodatnih 10.000 EUR na tej postavki, ne pa je 
črtat. 
 
Marko Vtič je menil, da je za črtanje,  dokler se ne bos spremenilo razmišljanje in se bo tudi na odročnih 
krajih postavila javna razsvetljava. Predlagal je postavitev posameznih luči na sončno celico. 
 
Franci Skledar je izrazil mnenje, da je potrebno imeti načrt širjenja javne razsvetljave, kot se planira v 
prostorskem načrtu. 
 
Zdravko Krošl je dejal, da je stališče Odbora za okolje, prostor in gospodarsko infrastrukturo, da se sprejme 
ta amandma, postavitev javne razsvetljave pa je potrebna tudi v več krajih. 
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Andrej Gaberc je predlagal, da se naj naredi popis vseh luči, ki se jih potrebuje, potem pa se zagotovi 
zadostna sredstva za investicijo na enkrat. 
 
Uroš Veilguni je menil, da vi se 5.000 EUR lahko iz javnih del prestavilo na področje javne razsvetljave. 
 
Ladislav Drosk je dejal, da je proti novogradnjam javne razsvetljave, dokler ceste niso urejene. 
 
Primož Babšek je dejal, da se javna razsvetljava dela v okviru novogradenj, je nujna in primerna v strnjenih 
naseljih. Ogromno pa je luči, ki so postavljene neprimerno. 
 
Uroš Veilguni je dejal, da bodo kabli, ki so že položeni, propadli. 
 
Alojz Gorčenko je predlagal, da naj se pripravi popis vseh želja. Opozoril pa je, da vsaka novogradnja 
pomeni tudi dodatne stroške za električno energijo.  
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Sprejme se amandma na predlog proračuna Občine Makole:  
Postavka  »013241-Tekoče in investicijsko vzdrževanje in novogradnje cestne razsvetljave« se na 
kontu 420401-Novogradnje zmanjša za 2.000 EUR. Znesek 2.000 EUR se prerazporedi na postavko 
»013222 – Upravljanje in tekoče vzdrževanje lokalnih cest«. 

 
5 glasov ZA, 2 glasova PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
 
Župan je podal amandma na NRP v razpravo. 
Igor Erker je opravil predstavitev spremembe. 
Razprave ni bilo. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Sprejme se amandma na predlog proračuna Občine Makole:  
Vir financiranja po 23. členu ZFO-1 se prestavi iz projekta OB198-13-0014 Obnova LC 440101 
Pečke – Sl. Bistrica na projekt OB198-08-0022 Izgradnja kanalizacije in čistilne naprave Makole. 
Skupne vrednosti obeh projektov ostanejo nespremenjene. Pri projektu OB198-08-0022 Izgradnja 
kanalizacije in čistilne naprave Makole se ustrezno zmanjšajo lastna sredstva, pri projektu OB198-
13-0014 Obnova LC 440101 Pečke – Sl. Bistrica pa se lastna sredstva ustrezno povečajo.  Občinski 
svet pooblašča župana, da za potrebe prijave investicije po 23. členu ZFO-1 po objavi dokončnih 
izračunov glede višine sredstev, ki pripadajo Občini Makole po 23. členu ZFO-1 uskladi NRP pri 
projektih OB198-08-0022 Izgradnja kanalizacije in čistilne naprave Makole in OB198-13-0014 
Obnova LC 440101 Pečke – Sl. Bistrica. Občinski svet pooblašča župana, da potrdi tudi ustrezno 
novelacijo Investicijskega program »Izgradnja kanalizacije in čistilne naprave Makole«.   

 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet sprejme Odlok o proračunu Občina Makole za leto 2015 z obveznimi prilogami s 
sprejetimi amandmaji.   

9 glasov ZA, 1 glas PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
Župan je podal Program ravnanja z nepremičnim premoženjem v razpravo. 
Marjan Dovar je vprašal kako je glede oddaje prostorov na naslovu Makole 42 v najem. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet Občine Makole sprejme Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Makole 
za leto 2015, ki je sestavni del tega sklepa.   

 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
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K 5. točki dnevnega reda 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Alojz Gorčenko je povedal, da je Odbor za gospodarstvo in finance menil, da naj se razprava opravi, o 
sprejemu pravilnika pa se še ne glasuje. 
 
 
Zdravko Krošl je dejal, da ni proti sprejemu pravilnika, vendar dokler ima občina svetovalca, bo glasoval 
proti. Pričakuje pa tudi od župana in podžupanje, da toliko znižata svojo plačo. 
 
Marjan Dovar je dejal, da podpira sprejem pravilnika. 
 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Franc Skledar je dejal, da je Odbor za družbene dejavnosti predlagal, da se odlok sprejme v obeh branjih. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet občine Makole potrdi Odlok o spremembi  in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Lekarna Slovenska Bistrica v 1. obravnavi. 

 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet Občine Makole opravi 2. branje in sprejem Odloka o spremembi  in dopolnitvi Odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda Lekarna Slovenska Bistrica po skrajšanem postopku na 4. redni seji dne 
12.03.2015. 

 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet občine Makole sprejme Odlok o spremembi  in dopolnitvi Odloka o ustanovitvi javnega 
zavoda Lekarna Slovenska Bistrica. 

 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 

 
 

K 7. točki dnevnega reda 
 
 
Razprave ni bilo. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet občine Makole sprejme Program ljubiteljske kulture občine Makole za leto 2015. 
 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
 
K 8. točki dnevnega reda 
 
Razprave ni bilo. 
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Na glasovanje je dan sledeči sklep: 
Občinski svet občine Makole sprejme Letni program športa Občine Makole za leto 2015. 

 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
 
K 9. točki dnevnega reda 
 
Župan je podal poročilo o Lokalnem energetskem konceptu v razpravo. 
Zdravko Krošl je povedal, da Odbor za okolje, prostor in gospodarsko infrastrukturo predlaga sprejem 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet Občine Makole potrdi Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta 
lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih. 

 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
K 10. točki dnevnega reda 
 
 
 
10.1 Javna razsvetljava Pečke 
Vinko Kodrič: 
Občinski upravi in Županu Občine Makole, Vaški odbor Pečke in svetnik Vinko Kodrič daje pobudo za 
izvedbo javne razsvetljave v vasi Pečke na odseku Pečke-Srece.  Občinsko upravo prosimo, da prouči 
možnosti postavitve vsaj petih luči na  cesti št. 946840, zaradi varnosti ljudi in njihovega premoženja na tem 
območju. 
Na predlaganem odseku že več kot dvajset let ni bilo nobenega komunalnega urejanja. 
 
 
10.2 Hidrant Pečke 
Vinko Kodrič: 
Pri gradnji vodovoda na relaciji Pečke-Strug, se je nasproti hiše Vilija Lepeja vgradil hidrant in prekopalo 
cestišče, ki vodi na kmetijska zemljišča. Ker je sedaj čas kmetijskih del in je na parcele onemogočen dostop 
zaradi vgrajenega hidranta, razkopanega in brez hidrantov, ter neutrjenega dostopa do obdelovalnih parcel. 
Prosim vas, da se čim prej pristopi k sanaciji omenjenega problema, da bo kmetom omogočen dostop in 
delo na lastnih zemljiščih. 
 
10.3 Projekt fekalne kanalizacije - asfaltiranje 
Primož Babšek:  
Zanima me, če je v sklopu projekta izgradnje fekalne kanalizacije v Makolah predvidena obnova dela 
vozišča, ki ne poteka v coni kanala, oz. če ni, zakaj ni tega projektant predvideval že v osnovnem projektu. 
Pri sami tehnologiji gradnje in prehodu težke gradbene mehanizacije bo prišlo do deformacij oziroma 
poškodb preostalega dela vozišča, zato me zanima ali so upoštevani vsi dejavniki v izogib problematiki in 
posledično večjim stroškom projekta. 
 
10.4 Nova telovadnica - vodovod 
Primož Babšek:  
V zvezi z odgovorom na vprašanje svetnika g. Veilguni Uroša pri reševanju težav na vodovodu v novi 
telovadnici, zahtevam da poročilo o ustreznosti uporabe, sestavi strokovno usposobljena oseba katera naj 
pregleda vodovodne instalacije v telovadnici ter poda ugotovitve in sestavi poročilo, ali so vgrajene 
vodovodne instalacije primerne za uporabo in zakaj zadeva ne funkcionira kot bi morala. Hišniku pa 
predlagam, da enkrat pride z nami pod tuš, da vidi kako sistem deluje. 
 
10.5 Krajevne table Štatenberg 
Primož Babšek:  
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V zvezi z odgovorom na vprašanje o postavitvi krajevnih tabel Štatenberg imamo z vaškim odborom 
Štatenberg lokacije že dogovorjene, prav tako z lastniki priležnih zemljišč, kjer bodo table locirane ne bo 
težav in ni potrebe po iskanju soglasij, tako da predlagam, da se pred postavitvijo opravi skupen ogled 
lokacij na terenu. 
 
 
10.6 Prometna signalizacija za avtobusna postajališča 
Primož Babšek:  
V zvezi z odgovorom na vprašanje o postavitvi prometne signalizacije za avtobusna postajališča, se v takih 
primerih kot ste odgovorili, postavi tabla za avtobusno postajališče dim. 40x40 cm, ter dopolni z dopolnilno 
tablo dim. 40x20 cm z napisom šolski avtobus, zato vas prosim, da dopolnite prometne znake z omenjeno 
dopolnilno tablo. 
 
 
 
10.7 Strošek sanacije plazu 
Marko Vtič:  
Prosi za pojasnilo razlike glede cene plazu v Makolčanu in glede podatka podanega v odgovoru. 
 
 
10.8 Čiščenje snega 
Marko Vtič:  
Ni zadovoljen z odgovorom o čiščenju snega. 
 
 
 
10.9 Prometne oznake 
Marko Vtič:  
Potrebno bi bilo postaviti znak za pravokotni ovinek pri Varžiču. 
 
 
10.10 Zbiranje ponudb 
Marko Vtič:  
Pred oddajo del za sanacijo plazov je treba zbrati več ponudb. 
 
 
10.11 Dogovor z Zavodom za gozdove 
Marko Vtič:  
Potrebno bi bilo skleniti dogovor z Zavodom za gozdove glede ceste proti Gavez. 
 
 
10.12 Razpoke v vrtcu 
Marjan Dovar: 
Pojavile so se razpoke v vrtcu. Preveriti je treba, ali se lahko glede tega uveljavlja garancija. 
 
10.13 Razpoke v vrtcu 
Marjan Dovar: 
Zanima ga ali je občina imela kaj pri čiščenju Štatenberga in čiščenju pri Brdu. 
 
10.14 Nova telovadnica - vodovod 
Uroš Veilguni: 
Nezadovoljen je z odgovorom glede vodovoda v novi telovadnici. 
 
10.15 Cesta v Stodrežu - plaz 
Uroš Veilguni: 
Obljubljeno je bilo, da se bo na cesti v Stodrežu saniral plaz pri Ilek-u. 
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10.16 Stranske Makole - škarpa 
Uroš Veilguni: 
Opozoril je, da v Stranskih Makolah iz škarpe  pri Skerbiših teče voda. 
 
 
10.17 Stranske Makole - škarpa 
Alojz Gorčenko: 
Pri delu na kanalizaciji pod pokopališčem, naj se predvidi gramoziranje. 
 
 
10.18 Stranske Makole - škarpa 
Alojz Gorčenko: 
Potrebno bi bilo pripraviti akte za priključno takso za kanalizacijo. 
 
 
10.19 Preverjanje kvalitete izvedbe 
Zdravko Krošl: 
Ni zadovoljen z odgovorom glede revizije pri vodooskrbi. 
 
 
10.20 Fasada na kapelici 
Zdravko Krošl: 
Meni, da se lahko da ta sredstva iz postavke za vzdrževanje kulturnih spomenikov. 
 
 
10.21 Jarek pri Pikec 
Zdravko Krošl: 
Potrebno bi bilo zapreti jarek pri Pikecu, potrebnih je približno 25 m kanala 
 
10.22 Zavarovanje gradbišča 
Andrej Gaberc:  
Opozoril je, da gradbišče pri vodohranu Gaj ni zavarovano. 
 
 
10.23 Zavarovanje gradbišča 
Andrej Gaberc:  
Glede plazov v občini se naj sestavi tabela v kateri bo opredeljeno kateri se naj sanirajo in kateri so bili 
posledica neprimernega ravnanja občanov. Posebej je opozoril na plaz v Mostečnem. 
 
10.24 Plani vaški odborov 
Franci Skledar: 
Zanima ga kdo bo obravnaval plane vaških odborov. 
 
10.25 Luknja na sredini mostu 
Franci Skledar: 
Na Babni loki je pri garaži Mesarič luknja na sredini mosta. 
 
10.26 Cesta skozi vas Varoš 
Ladislav Drosk: 
Želi  natančnejši odgovor glede ceste skozi vas Varoš. Zanima ga kakšni so načrti za bodočnost. 
 
 
10.27 Ležeči policaj 
Ladislav Drosk: 
Glede odgovora o ležečem policaju, meni da se zadeva da rešiti v kolikor se postavi ležeči policaj s primerno 
obliko. 
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10.28 Revizija 
Franc Skledar: 
Pri prevzemu poslov je bila delana revizija. Zanimajo ga rezultati. 
 
 
10.29 Lekarna 
Marjan Dovar: 
Lekarna bi lahko imela na nadomestilo v primeru bolniške. 
 
 
 
 
K 11. točki dnevnega reda 
 
11.1  Nujna medicinska pomoč 
 
Župan je predstavil problematiko. 
 
Na glasovanje je dan sledeči sklep: 

Občinski svet občine Makole zahteva od  Ministrstva za zdravje, da  pri organizaciji nujne medicinske 
pomoči na območju, ki ga pokriva Zdravstveni dom  Slovenska Bistrica, upošteva  vsa dejstva o 
katerih je bil že večkrat  seznanjen s strani  Zdravstvenega doma, in  organizira nujno medicinsko 
pomoč na  način, da bo prebivalcem  v vsakem trenutku  omogočena hitra in kvalitetna medicinska 
oskrba. 

 
10 glasov ZA, 0 glasov PROTI. Sklep je sprejet. 
 
 
 
Seja zaključena ob 19.10. 
 
Zapisal: 
 
mag. Igor Erker  
 
              Občina Makole 

                                       Župan 
                     Franc Majcen 


